
Styremøte 

02.05.2022 

 

Til stede: Dag, Gaute, Rita (deler), Leif Einar og Tor Ivar (ref). 

 

Sak 1. Søknad om dommerutdanninger. 

Etter søknad anbefales Gaute Aamlid til bandhunddommerutdanning. 

Gaute er interessert i kurs for instruktør videregående ettersøk. Gaute følger med selv om det dukker 

opp aktuelle kurs. 

 

Etter søknad anbefales Kjell Inge Søvik til bandhunddommerutdanning. 

 

Etter søknad anbefales Erik Visdal til blod- og fersksporprøvedommer. 

 

Etter søknad anbefales Per Erik Hjelle til blod- og fersksporprøvedommer og løshunddommer. 

 

Inga Horntvedt Thorsen har også søkt, men pga arbeidssted/bosted så vil ho gjennomføre 

bandhunddommerutdanning hos Sør-Trøndelag ehk. 

 

Sak 2. Orienteringer fra RS. 

Det var noe diskusjon om championatreglene. Vedtaket ble opprettholdelse av dagens krav, utenom 

at krav om minimum 6p i søk på ei prøve for løshund er kutta ut. 

Det ble ellers redegjort for Norske Elghundklubbers Forbund sin holdning til den nye raseklubben for 

norsk elghund grå som er startet. Informasjon om dette har blitt lagt ut fra NEKF i etterkant av RS. 

 

Sak 3. Aktivitetsområde Møre og Romsdal. 

Det er enighet om at grense for aktivitetsområde går i Romsdalsfjorden. 

Det jobbes  med samarbeidsavtale mellom Sør-Trøndelag ehk og Jotunfjell fjordane ehk for å kunne 

utnytte terreng og dommere i hele Møre og Romsdal. 

 

Sak 4. Div. 

Lomsutstillinga. 

Komite: Leif (leder), Rita, Dag + en til. 

Leif kaller inn til møte i komiteen etter at Dag har fått på plass siste person i komiteen. 



 

Det ble vedtatt at miljøtreninger skal være gratis. 

Det ble vedtatt at blodsportrening koster kr 200,- per spor. 


